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Sparkling white snowdrifts, beautiful presents wrapped in ribbons, and multicolored
lights glittering in the night through the falling snow. A Christmas Eve snowstorm
transforms one small town into a romantic haven, the kind you see only in movies.
Well, kinda. After all, a cold and wet hike from a stranded train through the middle of
nowhere would not normally end with a delicious kiss from a charming stranger. And
no one would think that a trip to the Waffle House through four feet of snow would
lead to love with an old friend. Or that the way back to true love begins with a painfully
early morning shift at Starbucks. Thanks to three of today’s bestselling teen
authors—John Green, Maureen Johnson, and Lauren Myracle—the magic of the
holidays shines on these hilarious and charming interconnected tales of love,
romance, and breathtaking kisses.
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至此，我读完了所有John
Green出版的作品。JG的故事和他之后写的风格完全一致，其他两个故事的女主人公都
太蠢了一点，搞到我忍不住翻白眼。知道要拍成电影所以找来看的，但这故事集不会是
一部精彩电影，顶多就#新年前夜#的水平。

-----------------------------
What a great start to Christmas season.

-----------------------------
就第二个故事还不错~ 当做一本轻松的holiday read还是可以嗒

-----------------------------
喜欢第一个小故事，Netflix翻拍的场景和我读完脑中的剧场差很远诶，再次感慨阅读体
验不是影视可以替代的。小年轻的烦恼真年轻啊。

-----------------------------
Lauren写的什么东西 part3完全把整本书都毁了 写的给我一种超级OLD的感觉
真的看得我想把那部分书撕了



-----------------------------
所有故事都是最终相关的 我也希望我的爱情结局最后和他们一样

-----------------------------
易读的小说 故事的结尾很暖心 想到一句话 只要结局是好的 过程要我怎么哭都行

-----------------------------
第一篇故事和第二篇故事还行

-----------------------------
在高地的两晚看了前面两篇故事，该是三个作者以一个场景和人物设置完成的三篇故事
，挺有想法的。冷冷的圣诞前夕看这样暖心的故事挺不错，只是故事情节美好得要天时
地利人和的配合，总觉得只适合当故事看...

-----------------------------
Heart-stirring.

-----------------------------
Really nice and warm for a Christmasy reading

-----------------------------
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